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PROTOKOL NR 20/04
Z POSTEDZENIA KOMISJI ROLNICTWA I

IJVTEGRACTI Z UNIA EUROPEJSKA
W DNIII 25 paidzierniku 2004 roku.

Kornisja Rolnictwa i Integracji Z Uni4 Europejsk4 rozpoczqla
posiedzenie o godzinie 08.30 w skladzie wg listy obecnoéci stanowi4cej
zal4cznik do niniejszego protokolu wg nastgpuj4cego porz4dku.

l. Biez4ce sprawy rolnictwa.
2. Analiza materialów na sesjq.
3. Sprawy ró2ne.

Przewodniczqcy K. Swietlik przywital wszystkich radnych i przybylego na
posiedzenie Burmistrza J . Woániaka.
Przewodniczqcy postanowil rozpoczqó od Analizy rnaterialów na sesjg, a
bielqce sprawy rolnictwa omawiaó w razie zaistnienia takiej potrzeby.

Ad.2

Poz 6
Sprawozdanie z pracy Burmistrza rnigüy sesjami.

Radny S. Baraiski zapytal o p. 98 sprawozdania. Otrzymal zadawalaj4cq
odpowiedá. Radny S. Barariski postulowal, aby w sprawozdanit nie powtarzaó
ci4gle tych samych punktów. Radny T. Sgk poprosil o wyjaSnienie p. 74.

Komisja wipcej uwag nie wniosla
Poz" I
Informacja Kornendanta Powiatowego Policji o stanie bezpieczeústwa na terenie
grniny.

Komisja uwag nie wniosla
Poz 9
Informacja Kornendanta Miejsko-Gminnego OSP o stanie bezpieczeústwa
poZarowego na terenie gminy.

Komisja uwag nie wniosla



Poz 10
Inforrnacja o oSwiadczeniach maj4tkowych

. Komisja uwag nie wniosla.

Poz. Il
Infbrmacja z wykonania budzetu rniasta i gminy Jgdrzejów za I pólrocze 2004

roku.
Komisja uwag nie wniosla

Radny T. Sgk powiedzial, 2e powinni byó informowani wczeSniej o maj4cych
nast4¡rió zmianach w budzecie. Zapytal takle Burmistrza, co z Wydzialem
Rolnym i dodal, 2e to niedopuszczalne, aby rolnicy nie mieli gdzie uzyskaó
informacji np. na temat rniejsc przeznaczonych pod zalesianie.
Burmistrz wyjaénil, 2e z zakresu rolnictwa zadania gminy zostaly ograniczone,
mo2na tutaj tylko uzyskaó informacjg, bo aby coé zaLatwic nale?y udaó sig do
Starostwa. Kornpetentn4 osob4, do której moZna zwrócié sip z pytaniami jest
Naczelnik Wydzialu Rolnictwa.
Radny A. Gawlowski dodal, 2e tno2na wyslaó informacje do Sohysów z
podaniem miejsca, gdzie moZna otrzymaó poradg z zakresu rolnictwa. Równie2
radny J. Zipbiúski poparl T. Sqka.

Na posiedzenie przybyla p. Skarbnik B. Ciepluch.

Poz. 12
Uclrwala w sprawie zmian w budZecie miasta i grniny na 2004 rok.

PrzewodniczEcy poprosil, aby p. Skarbnik przedstawila przede wszystkim
wydatki w rolnictwie, ile i na jakie cele.
Skarbnik wyjaSnila, 2e bpd4 nizsze dochody ni2 zaplanowane (w zwi4zkv z tym,
2e nie wpbnq te ze sprzedazy udzialów w Euroubojni); nastppnie jest rnala
realizacla wydatków, co wi42e sig z inwestycjami. Skarbnik zasugerowala, aby
Radni pornyéleli jak wykorzystaé pieni4dze z OSP (przy planowaniu
przyszlorocznego budzetu). Radny T. Sgk zapytal Burrnistrza o wodoci4g w
Rakowie, kiedy ptzetarg i z lakich Srodków bgdzie to wykonywane. Dodal
takíe, 2e nie podoba rnu sip to" 2e Bunnistrz dal wniosek, zeby wykorzystuj4c
inwestycje wiejskie wykonaó ulicg Krasiúskiego. Burmistrz wyjaSnil, 2e w
chwili uchwalenia budowy wodoci4gu Raków, Wolica, Kulczyzna realizacja
rniala byó pod warunkiem uzyskania pienigdzy z funduszy unijnych. Mial byó
wniosek ZPOR-owski i po doplacie inwestycja miala byc realizowana. Stalo sig
itaczel, wniosek prawdopodobnie nie przeldzie. Burmistrz wyjaSnil, 2e
Naczelny Panel Ekspertów ocenil Wniosek na92o6, tymczasem na podstawowej
liicie rankingowej Departamentu Ochrony Srodowiska Urzpdu
Marszalkowskiego inwestycje te ocenione s4 na 62" 5oA- a nasz Wniosek znalazl



sig na liScie rezerwowej, prawdopodobnie, dlatego, 2e dwa najlepsze wnioski
zabieraly wszystkie Srodki. Dodat, 2e mole coS uda siE neahzowaó z Funduszu
SpójnoÉci. Radny T. Sgk podkreSlil, 2e po co w takim razie naglaSniaó, ze
pieni4dze bEdE skoro nie jest to pewne. Radny J. Zigbiúski podkreSlil, ze jest
zalamany faktem, 2e nie skorzystaj4 z tych érodków. ZapytaL, czelnu zawsze jest
tak, 2e sily polityczne musze o takich sprawach decydowaó. Przewodnicz4cy
dodal, 2e skoro byly Srodki na inwestycje wiejskie, to powinny byó przesunigcia
w tej wlaSnie sferze. Burnistrz poinformowal, 2e wszystko znalüie sig w
Funduszu Spójnoóci, dlatego optowalby za tym, aby inwestycje wodno-
kanalizacy jne przeni e Só bqdí zaniechaé .
Nastgpnie p. Skarbnik B. Ciepluch przedstawila sytuacjp finansow4 grniny za 9
rniesigcy, dodala, 2e do wykorzystania jest 73 tyí zl - na inwestycje 14 tyS zl, na
rolnictwo ekologiczne nie wykorzystano l0 tyÉ zl., poza tyrn pozostalo l9 tyí zt
(czasopisma, Dozynki). Poinformowala zebranych, 2e drogi gminne sq
zrealizowanie. Moze braknEó na oéwietlenie, oÍaz zapLata dodatków
mieszkaniowych z jednego miesi4ca mole siQ przesun4ó. W tych dwóch
kwestiach konieczne bEdE przesunigcia. Ogólnie dochody sq realizowane, jest
pozytywna opinia z RIO.

Komisja wipcej uwag nie wniosla

Radny J. Zipbiírski zapytal Burmistrza, czy Gmina jest przygotowana do kwestii
zalesienia.
Poproszono p. D. Treliúskiego. Poinfbrmowal on,2e spis terenów pod zalesienie
znajduje sig w ,,studium uwarunkowan", paza tym zrobiono faktycznEanalizq
terenów pod zalesienie.

Radny S. Baraúski zadal pytania do Burmistrza:
l. Kto rozliczatnaterial na budowg dróg, kto to sprawdza?
2. Zapytal oBrzeánicp, gdzie po jednej stronie wies po drugiej miasto, czy

bgdzie kiedyS fa kwestia r ozwi4zana?

Ad. I Wyjaénil, ze kiedyÉ bylo tak, ze drogg robilo sig w crynie spolecznym,
teraz tak nie wolno i nad wszystkim czuwa Inspektor Nadzoru, który dostaje za
to pieni4dze.
Ad. 2 Chciano zmienió granice wsi, ale nikt sig na to nie zgodzil, na raziejest to
na etapie planów.

PrzewodniczEcy podkreSlit,2e onijako Radni powinni wspólpracowaó dla dobra
Gminy i spoleczeústwa, dlatego powinni mieó rozeznanie w najbardziej pilnych
inwestycjach.
Nastgpnie rozwinpla sig dyskusja na temat najpilniejszych inwestycji.



Przewodniczqcy zrzEdzll przerwe 10.30- 10.40

Poz 13
Uchwala w sprawie zaci4gniEcia kredytu na sfinansowanie wydatków
nie znajduj4cych pokrycia w planowanych dochodach grniny.

Komisja uwag nie wniosla
Poz" 14
Uchwala w sprawie zmiany uchwaly Nr Il7l02 zmienionej uchwal4
Nr XIV/I55103 Rady Miejskiej w Jgdrzejowie w sprawie ustalenia warunków
pracy i placy Burmistrza Miasta Jpdrzejowa oraz upowaznienia
Przewodniczqcego Rady Miejskiej w Jpdrzejowie do dokonywania czynnosci w
sprawach z zal<resu prawa pracy wobec burmistrza.

Komisja uwag nie wniosla

Pon 15
Uclrwala w sprawie wyrazenia zgody na zamianp nieruchornoSci komunalnej na
nieruchomo Éó stanowi4c4 wlasno Só o soby frzy cznel .

Komisja uwag nie wniosla
Poz 16
Uchwala w sprawie nabycia nieruchomoSci na wlasnoéó Gminy Jgdrzejów.

Komisja uwag nie wniosla
Poz 17
Uchwala w sprawie nieodplatnego nabycia na wlasnosó Grniny JEdrzejów
nieruchomoSci, stanowi4cych wlasnoéó osób frzycznych, poloZonych we wsi
Lasków

Komisja uwag nie wniosla.

Poz 18
Uchwala w sprawie uchwalenia rocznego programu wspólpracy Gminy
JQdrzeiów z organizacjarni pozarzqdowymi, osobami prawnymi i jednostkami
organizacvjnymi, o których lnowa w art. 3 ust. 2 i 3 ustawy zdnia 24 kwietnia
2403r. o dzialalnosci pozytku publicznego i wolontariacie na 2005 rok.

Komisja uwag nie wniosla

Poz 19
Uchwala w sprawie uchylenia Uchwaly Nr XIX/193104 Rady Miejskiej
w Jgdrzejowie z dnta 25 lrarca 2A04 r. w sprawie okreslenia stawek oplat



za sktadowanie odpadów na Skladowisku Odpadów Komunalnych w Potoku
Malyrn.

Komisja uwag nie wniosla
Ad.3

Kornisja stawia wniosek:

,,Wnioskuiemv o wviasnienie nu naibli|szei sesii zusadnoSci odrz.ucenict

Wniosek jednomySlnie przyj gty

Posiedzenie Komisjizakonczono o godz. 11.20

Prr¡lokolowala:

guY-"r s, J,p-uuu,,Jz La_

Karina Mackiewicz
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wniosku ,, Ekorozwói Pottidzia - modernizacia svstemu gosoodurki wodtto-


